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Betreft: Artikel 47 vragen GroenLinks - de selectie en benoeming van de directeur BsGW 

 

Geacht college, 

In de Limburger van afgelopen zaterdag verscheen een artikel onder de kop “CDA-luchtje” aan 

benoeming belastingbaas. Daarin werd beschreven dat de benoemingsprocedure bij de benoeming 

van de heer Lebens vragen oproept, omdat de leden van de selectiecommissie allen CDA-ers zijn die 

elkaar uit verschillende gremia en circuits goed kennen. De selectiecommissie werd door een externe 

deskundige bijgestaan die voormalig CDA-statenlid is. De krant stelde er zijn vraagtekens bij en 

GroenLinks doet dat ook. Zeker gezien de terechte opmerkingen van onze burgemeester over de 

bestuurscultuur die nu eenmaal in dit deel van het land extra alertheid vereist, omdat de circuits en 

netwerken klein en beperkt zijn. 

De BsGW is een gemeenschappelijke regeling waarin de gemeente Maastricht participeert. 

Wethouder Aarts is lid van het AB en heeft, naar wij begrijpen, met de procedure en de benoeming 

ingestemd. 

Wij hebben de volgende vragen: 

1. Klopt het dat de gemeente Maastricht met de procedure en de benoeming heeft ingestemd? 

2. Was de vertegenwoordiger van de gemeente Maastricht, wethouder Aarts, op de hoogte van 

het feit dat de selectiecommissie was samengesteld uit louter CDA-ers die elkaar goed 

kennen en werd bijgestaan door een extern adviseur die ook goed bekend is in diezelfde 

netwerken? 

3. Hoe beoordeelt uw college deze feiten en de berichtgeving daarover, zeker in het licht van 

de opmerkingen van de burgemeester over de extra alertheid die in dit deel van het land 

gewenst is? 

4. Heeft het college de overtuiging dat de BsGW met de benoeming van de heer Lebens de 

goede kandidaat op de goede plaats heeft benoemd? 



5. Wat zou er moeten gebeuren om te voorkomen dat bij benoemingen als deze iedere schijn 

van ‘’elkaar baantjes toeschuiven’’ wordt vermeden? 

Wij wachten uw beantwoording met interesse af. 

Met vriendelijke groet, 

Marlise Korsten, 

Fractievoorzitter GroenLinks 


